

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT  
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEEMPAT,  
PARLIMEN KEEMPAT BELAS

---

PERTANYAAN : BUKAN LISAN

DARIPADA : TUAN WONG LING BIU [SARIKEI]

**SOALAN**

Minta **MENTERI PENGAJIAN TINGGI** menyatakan berapa peratus peminjam Perbadanan Tabung Pendidikan Tinggi Nasional (PTPTN) sudah membuat bayaran balik pinjaman PTPTN. Berapa jumlah peminjam tidak pernah membuat bayaran dan apa sebabnya.

**JAWAPAN**

Tan Sri Yang di-Pertua,

Sehingga 30 September 2021 seramai 2,424,009 peminjam telah menamatkan pengajian dan patut mula membayar balik pinjaman mereka. Namun demikian, daripada jumlah tersebut **seramai 1,884,725 peminjam iaitu 77.75% telah membuat bayaran balik**; di mana 751,216 peminjam telah menyelesaikan pinjaman; 427,861 peminjam sedang membuat bayaran balik secara konsisten mengikut jadual bayaran balik; dan 705,648 peminjam membuat bayaran balik namun secara tidak konsisten. Walau bagaimanapun, masih terdapat seramai **539,284 peminjam iaitu 22.25% tidak pernah membuat bayaran balik**.

Berdasarkan persekitaran ekonomi semasa, penularan wabak Covid-19 sedikit sebanyak telah memberikan kesan kepada sumber pendapatan peminjam serta keupayaan graduan baharu untuk mendapatkan pekerjaan atau pendapatan yang stabil yang secara

langsung memberi kesan kepada prestasi bayaran balik pinjaman mereka.

Kementerian amat prihatin terhadap kekangan yang dihadapi oleh peminjam PTPTN untuk membuat bayaran balik pinjaman akibat pandemik COVID-19. Atas keprihatin itu, Kementerian telah menanggungkan pembayaran balik semua pinjaman PTPTN sehingga Disember 2020 dengan jumlah keseluruhan anggaran penangguhan bayaran balik sebanyak RM1.125 billion. Seterusnya, atas tanggungjawab serta keprihatinan kerajaan bagi membantu meringankan bebanan peminjam berikutan pandemik Covid-19 yang berterusan, Kerajaan telah memanjangkan inisiatif penangguhan bayaran balik pinjaman kepada peminjam PTPTN yang terkesan pada tahun 2021 seperti berikut:

- i) Penangguhan Khas Bayaran Balik Pinjaman selama tiga (3) bulan kepada peminjam yang terkesan di antara Januari hingga Mei 2021 yang telah memanfaatkan seramai 41,385 peminjam; dan
- ii) Penangguhan Bayaran Balik Pinjaman (PKP3.0) selama tiga (3) bulan kepada peminjam yang terkesan di antara Jun hingga Oktober 2021 yang telah memanfaatkan seramai 48,279 peminjam.

Sekian, terima kasih.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BUKAN LISAN DEWAN RAKYAT  
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEEMPAT  
PARLIMEN KEEMPAT BELAS**

**PERTANYAAN : BUKAN LISAN**

**DARIPADA : TUAN WONG LING BIU (SARIKEI)**

**SOALAN**

**TUAN WONG LING BIU** minta **MENTERI KANAN PENDIDIKAN** menyatakan adakah melembagakan peruntukan kepada Sekolah Menengah Persendirian.

**JAWAPAN**

**Tuan Yang di-Pertua,**

Berdasarkan kepada Akta Pendidikan 1996 [Akta 550], Kerajaan bertanggungjawab sepenuhnya ke atas peruntukan kepada sekolah kerajaan (SK) dan pada masa yang sama, Kerajaan juga boleh memberi sumbangan bantuan kepada sekolah bantuan kerajaan (SBK) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM).

Sekolah Menengah Persendirian (SMP), merupakan sekolah swasta yang melaksanakan kurikulum tersendiri. Berdasarkan Akta Pendidikan 1996 [Akta 550], sekolah swasta ditakrifkan sebagai institusi pendidikan yang bukan sekolah kerajaan atau sekolah bantuan kerajaan. Oleh itu, KPM tidak menyediakan sebarang peruntukan kewangan kepada SMP.